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Martin využil výzvu KAM Karlovy Vary k vypracování návrhu na nový terminál. Město už řadu let řeší problém 

nového městského centra, se kterým bezprostředně souvisí poloha integrovaného terminálu. Město 

vyhodnocuje několik variant a práce Martina by měla přispět do této debaty. 

Návrh vychází z urbanistické koncepce, které si město vypracovalo. Martin umísťuje svůj terminál do 

vytyčeného bloku. Rozhodnutí je to logické a opírá se o snahu integrovat jednotlivé složky dopravy pod jednu 

střechu. Současně Martin navrhuje přeměnu nově vytyčeného stavebního bloku na veřejný prostor náměstí.  

Martin chytře využívá výškových úrovní přilehlých komunikací rozděluje polohově i výškově autobusový 

terminál na část MHD a dálkové spoje. Obě úrovně propojuje k nové železniční zastávce a dále k vodě, kde 

navrhuje vodáckou základnu a říční dopravu po řece Ohři. Nad tímto logistickým organizmem staví multifunkční 

objekt s aktivním parterem. 

Dvou podlažní uspořádání terminálu a jeho vazba k řece považuji za nejkvalitnější část návrhu a jen škoda, že se 

stejnou razancí a důvtipem není propracovaný celý objekt.  

Martin ve své práci ověřil, že vytyčený blok je schopen integrovat funkci dopravního terminálu. Jeho návrh je 

modulární a strukturálně správně nastavený, ale zůstává v rovině schématu. Očekával bych, že fenomén 

Karlových Varů a jejich výjimečný charakter se v návrhu odrazí, že Vary budou inspirovat a motivovat 

k autentickému návrhu, který bude propracovaný do detailu.  

Návrh bohužel zůstal v inženýrské podstatě díla. A jeho bezradnost je nejvíc patrná ve vizualizacích a dálkových 

zákresech.   

Věřím, že Martin takové práce je schopen, jen je potřeba aby své práci stavěl do cesty překážky, aby se 

nespokojil s prvním myšlenkou a byl schopen vnitřní sebekritiky. Jen tak bude jeho práce homogenní. Přeji mu 

v jeho profesním životě vůli a chuť uchopit architekturu v její celistvosti a integritě, která přinese radost nejen 

jemu, ale především budoucím uživatelům jeho staveb.  

Přes svoje výhrady věřím, že jeho práce se uplatní a bude prospěšná při debatě o budoucnosti nového centra 

Karlových Varů. 
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